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Do domu wraca ze zwycięstwem, pierwszym swojej reprezentacji na

Mundialu. Miralem Pjanic, autor gola i asysty w wygranym 3-1 meczu z

Iranem, nie może być jednak zadowolony z tego jak poszło jemu i kolegom

w Brazylii. W wywiadzie dla goal.com mówił o Mundialu i o Romie.

 

- Na pewno możemy być zadowoleni z tego zwycięstwa, jednak to dziwne uczucie,

gdyż wracamy już do domu. Więc nie możemy być usatysfakcjonowani. Ten mecz

był jednak ważny dla nas i naszych kibiców. Wygraną dedykujemy im. Nasza

reprezentacja mogła przejść grupę, gdyż mamy w drużynie dobrych graczy.

Mogliśmy zrobić coś więcej w tych trzech meczach. Ciężko było znaleźć motywacje

przed meczem Bośnia-Ira, gdy wiedzieliśmy, że nie możemy awansować. Koniec

końców zespół zagrał jednak bardzo dobrze i zasłużyliśmy na zwycięstwo. Niestety,

powinniśmy dać z siebie więcej przeciwko Nigerii. Z Iranem graliśmy pressingiem od

początku i nie zostawiliśmy im miejsca. Końcowy wynik był piękny, choć mogliśmy

strzelić jeszcze więcej. Teraz musimy się przygotować do naszego kolejnego

turnieju, Euro.

 

Roma?

- Dopiero co odnowiłem kontrakt z Romą na kolejne cztery sezony. Mam wielkie

pragnienie powrotu do Rzymu. Sezon rozpocznie się wkrótce i w Lidze Mistrzów i

rozgrywkach ligowych, będziemy mierzyli wysoko.
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